



ECTA President

Soenke Wilts

0162 / 955 0281

e-Mail: President@ECTA.de



Dear Dancers, Dear Boards,

the European Callers and Teachers Association not only looks after the training of the leaders (Caller, Cuer, Instructor), but also organizes a yearly separate dance event for each of the four dance forms.

As this year's Easter is around the last Saturday in March, the **Student Jamboree** will take place a week earlier on March 24th. This year, the Student Jamboree will be hosted by the Arkansas Travelers in Fürth (Odenwald). In addition, there is an intro for all dance form, so you could empathize with the other dance forms and to try them out.

If you are interested in Round Dance, then come to the **Round Dance Festival** from 25th to 27th May in Frankenthal at Happy Foot e. V.. You can expect many beautiful dances through all levels and phases as well as nice workshops.

Traditionally in the hottest season, the Cloggers meet at the **Clog Convention** from 27th to 29th July in Groß-Gerau, hosted by the "No Limits Clogger".

Liebe Tänzerinnen und Tänzer, Liebe Clubvorstände,

die European Callers and Teachers Association kümmert sich nicht nur um die Aus- und Weiterbildung der Leader (Caller, Cuer, Instructor), sie veranstaltet auch jährlich für jede der vier Tanzsparten eine eigene Tanzveranstaltung.

Da dieses Jahr das Osterfest um den letzten Samstag im März liegt, findet das **Student Jamboree** eine Woche früher am 24. März statt. Dieses Jahr wird das Student Jamboree von den Arkansas Travellers in Fürth (Odenwald) ausgerichtet. Zudem gibt es für alle Tanzsparten ein Intro, sodass ihr die Möglichkeit habt, euch auch in die anderen Tanzsparten einzufühlen und diese auszuprobieren.

Wenn ihr Lust auf ein Round Dance bekommen habt, dann kommt zum **Round Dance Festival** vom 25. bis 27. Mai in Frankenthal beim Happy Foot e. V.. Es erwarten euch viele schöne Tänze durch alle Level und Phasen sowie schöne Workshops.

Traditionell in der heißesten Jahreszeit treffen sich die Clogger auf der **Clog Convention** vom 27. bis 29. Juli in Groß-Gerau, ausgerichtet von den „No Limits Clogger“.

The year will be rounded off by the **Contra Dance Convention**, which will take place on October 20th in Künzelsau and will be hosted by Contra Dancers Hohenlohe. The highlight will be Traditional Square and Contra Dance to live music.

The ECTA Convention is the annual education event. The convention also lives on interesting conversations, friendships, knowledge transfer and nice evening events. This year we will be in Bad Salzdetfurth from June 28th to July 1st. Competent seminar leaders from our own ranks and guest seminar leaders will hold high quality and informative seminars. For Contra Dance we invited Colin Hume from England (www.colinhume.com) and Jeff Cogging Jeff Driggs from West Virginia (www.doubletoe.com).

We are looking forward to meeting you at one or the other event.

All information can also be found on our website: www.ecta.de

Greetings and see you!
Jenny & Sönke

Den runden Abschluss macht die **Contra Dance Convention**, die am 20. Oktober in Künzelsau stattfinden wird und von den Contra Dancers Hohenlohe ausgerichtet wird. Das Highlight wird wieder Traditional Square und Contra Dance zu Live Musik sein.

Die ECTA Convention ist die jährliche Weiterbildungsveranstaltung. Die Convention lebt u. a. von interessanten Gesprächen, Freundschaften, Wissenstransfer und schönen Abendveranstaltungen. Dieses Jahr sind wir vom 28. Juni bis 01. Juli in Bad Salzdetfurth. Für qualitativ hochwertige und informative Seminare sorgen kompetente Seminarleiter aus den eigenen Reihen und Gast-Seminarleiter. Für Contra Dance haben wir dieses Jahr Colin Hume aus England (www.colinhume.com) und für Clogging Jeff Driggs aus West Virginia (www.doubletoe.com) eingeladen.

Wir freuen uns sehr euch auf der ein oder anderen Veranstaltung zu treffen.

Alle weiteren Informationen findet ihr auch auf unserer Website: www.ecta.de

Liebe Grüße und wir sehen uns!
Jenny & Sönke